
Naturskyddsföreningen Kristianstad/Bromölla(föreningen) har tagit del av underlaget för samråd 
angående solcellsanläggning på fastigheterna Furuhuset, Ugerup m fl i Kristianstads kommun.

Föreningen ser positivt på etableringar av anläggningar, som producerar förnybar energi. Möjliga 
områden bör primärt vara urbana miljöer, befintlig eller planerad industrimark, byggnader, 
köpcentra mm med inga bevarande värden sett ur biologisk mångfalds synpunkt.

Artfattiga monotona produktionsskogar med mager tillväxtvolym kan också vara ett alternativ. I 
sådana miljöer skulle livsutrymmet för fauna och flora kunna skapas med rätt skötsel.

Betes- och ängsmarker har haft en stor utbredning. Andelen med höga natur- och kulturvärden har 
drastiskt minskat vilket borgar för ett ökat ansvarstagande i form av skydd från exploatering. Norr 
om aktuell solcellspark ligger Mosslunda naturreservat. Reservatet är beläget inom ett område som 
är riksintresse för naturvården och riksintresset omfattar även ytor som berör planerad solcellspark i 
den NNO delen. 

De öppna betes- och ängsmarkerna har påtagligt eller högt naturvärde. Föreningen anser att dessa 
områden inte ska exploateras och avstyrker etableringen.
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